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Onderwerp: foodtruck festival koningsdag 

 

 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 

Met grote verbazing hebben wij kennis genomen van het feit dat het college vergunning heeft 

verleend aan Toost om op koningsdag een foodtruckfestival te organiseren in het Annie MG 

Schmidt park.. 

In onze optiek is hier niet goed over nagedacht! 

De oranje verenigingen zijn  al maanden bezig om, met vele vrijwilligers,  een mooi feest te 

organiseren op koningsdag.  

Onze lokale ondernemers sponsoren activiteiten en doen actief mee om deze dag te laten slagen. 

Met name koningsdag is altijd een impuls om onze dorpskernen een bruisend karakter te geven. 

De combinatie van lokale  ondernemers en de verschillende Oranjeverenigingen staan hier al jaren 

garant voor! 

Met name dit soort feesten maken het verschil en benadrukken het dorpse karakter van 

Lansingerland. 

Met de groei van het aantal inwoners neemt ook het aantal festiviteiten toe in Lansingerland! 

Prima ! Een foodtruckfestival is dan ook een mooie aanvulling op deze activiteiten. 

Maar ………………. niet op koningsdag! 

Juist niet op koningsdag. Hier doen we onze oranje verenigingen en lokale ondernemers tekort 

mee! 

Maanden van voorbereidingen en vele vrijwilligersuren worden niet beloond! 

Vandaar dat WIJ Lansingerland donderdag 7 februari vragen heeft gesteld aan het college. 

Dit is voor WIJ Lansingerland reden geweest om in de commissie samenleving van 7 februari 

vragen te stellen. 

Echter de beantwoording van de vragen stelt ons niet gerust! Zo is er geen overleg geweest met de 

verschillende oranje verenigingen en ondernemersverenigingen. Daarnaast stelt het college dat de 

beide activiteiten elkaar mogelijk kunnen versterken. 

Contact met de verschillende belangenverenigingen leert dat zij hier niet van overtuigd zijn. 

Sterker nog men denkt grote financiële risico’s te lopen.  

 

 

Te bespreken in de raad: 

 

1. Deelt u onze zorg dat het niet aannemelijk is dat beide festivals elkaar  versterken? 

2. Deelt u onze zorg dat het mogelijk is dat door een verkeerde planning oranje verenigingen  

      en ondernemersverenigingen onnodig financieel risico lopen. 



3. Bent u het met ons eens dat het college het initiatief moet nemen om met oranje  

      verenigingen en winkeliers verenigingen in overleg te gaan.  

4.   Bent u het met ons eens dat er een inspanning gepleegd moet worden om het foodtruck  

      festival te verzetten.. 

5.   Bent u het met ons eens dat wanneer het verzetten van het festival niet lukt. Het   

      financieel risico onderdeel van gesprek dient te zijn met oranje verenigingen en winkeliers   

      verenigingen. 

6.   Bent u het met ons eens dat de planning van evenementen in Lansingerland goed bekeken 

      moet worden. Uiteraard is het mogelijk dat er meerdere activiteiten per dag plaats vinden 

      mits er overleg is geweest met organiserende partijen. 

 

Tot slot verwachten wij na de discussie in de raad een reactie van het college. 

 

 

 

Ondertekening en naam, 

 

WIJ Lansingerland, Leon Hoek 

 

 

 

 
 


